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Närvarande:                                      
Helene Eklund, Ylva Svangren, Birgitta Hjerthén, Ulf Nilsson, Göran Gustafsson, 
Stefan Wittmann och Sofia Gardelin. 
 
 

§ 1 Mötets öppnande 

- Ordförande Helene hälsade oss välkomna till kvällens möte. Tävlingshösten har dragit 
igång och det har varit en ökning i ungdomsklasserna. Vi åkte på 25-manna med 3 stycken 
Gotlandslag. Tisdagsträningarna med tillhörande soppkväll är igång.  
Därmed är mötet öppnat.  

§ 2 Godkännande av dagordning 

- Utskickad dagordning godkändes.  

§ 3 Föregående styrelseprotokoll och uppföljning av tidigare fattade beslut 

- Föregående protokoll nr 534 godkändes. Sofia sänder ut det till styrelsen.  

§ 4 Rapporter 
 

Ordförande 
- Helene informerade om vad som togs upp på ordförandeträffen med GOF den  
24 augusti, diskussion om hur läget är i klubbarna och om arrangemang 
framöver. Beslutades att den planerade framtidsdagen blir en dag om 
arrangemang framöver. 
 
- Helene gick igenom mötesprotokollen från GOF:s styrelsemöte den 12 september: 

• Samtal pågår om GOF ska ta fram en gemensam digital yta att spara 
information på.  

• GOF kommer ta fram en hjärt och lungräddning som klubbarna kan boka in sig 
på.  

• Viktigt att man uppger referens när man bokar hos Cramo.  
• iVisby är nu certifierade att få trycka kartor.  
• 12 november är det 100 års jubileum för orienteringen på Gotland.  

- Helene gick igenom mötesprotokollen från GOF:s styrelsemöte den 19 oktober: 

• Diskussioner om idrottsgymnasiet. Klubbarna behöver informera sina 
ungdomar om att det finns och att det snart är dags att söka för läsåret 
2023/2024. 

• Föreningsträffen är utbytt till en ungdoms och elitträff eftersom det blir en 
egen dag om tävlingar 

• 100 års jubileumsboken är snart klar. Vi har beställt 100 ex. till klubben sedan 
tidigare. Böckerna kommer att kosta 200 kronor.  
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- Regionen har sänt ut en remissversion av en fritidsplan. Helene sänder ut den till 
oss i styrelsen så vi kan ta den av den.  
 
- Vi har fått en inbjudan till Idrottens Ö-träff den 10 november. Det blir bowling och 
mat. Birgitta är intresserad av att gå med om någon mer från klubben går.  

 
Sekreterare 
- Sofia har gått en Idrottonline utbildning hos RF-SISU. 
- Det behöver sändas ut påminnelser till de som inte betalat medlemsavgiften för 
2022. Sofia tar hjälp av Helene.  
 
Kassör             
- Ylva har sänt ut rapporterna på ett nytt och för henne lite enklare sätt. Vi säger till 
om något är oklart eller om vi vill ha det på något annat sätt.  
 
- Resultatet för 3-dagars är klart. Vinsten blev 225 000 kronor. Vi hade räknat med 
330 000 kronor.  

- Ylva lyfte ett förslag gällande tävlingskortet. Vuxna personer som bor på fastlandet  
och som inte studerar får betala full kostnad för sina tävlingar. Detta i och med att 
vår idrott bygger på ideell verksamhet. Bor man då på fastlandet så finns man inte 
tillgänglig för att kunna hjälpa till i samma utsträckning.   
Styrelsen tar med sig tanken och tar upp frågan på nästa möte då vi eventuellt 
behöver göra en stadgeändring.  

Tävlingskommittén 
 - Sprintlägret som diskuterats tillsammans med Gotland out blir inte av i vår.   
 
- En förfrågan har inkommit om vi vill annonsera i tävlingskalendern Sverige. Vi är inte 
intresserade.  
 
- iVisby kan nu printa orienteringskartor. Brent diskuterar avtal med dem. Vi kan även 
printa kartor hos Erik Berg.  
 
- Tankar finns på att ha 3-dagars 2024 vid Hejnumhällar. Kartan behöver då 
uppdateras. Stefan pratar med Kjell Nilsson för att se om det ens går att vara där 
sommartid.  
 
- Tävlingsmöte har hållits för Gotlandsklubbarna.  
Svaide kommer att hålla i 2-dagars ett år till och utvärderar därefter.  
Helg utan älg är alla klubbar intresserade av att hålla kvar i programmet. Förslaget är 
att Hansa med hjälp utav bröderna Berg kliver in och tar Gardas plats.  
VOK kommer att ha GM 2024.  

- Banläggare till Helg utan älg 2023 blir Birgitta Hjertén och Magnus Ihreskog. 
Tävlingsledare ska ännu lösas. Plats blir Fleringe.  
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Infokommittén       
- Hemsidan via Kansliet Online är under provtryck hos Håkan Mattsson. Eventuellt får 
vi inte med oss möjligheten att kunna boka stugorna via hemsidan. Håkan funderar 
på en lösning. Håkan är inte riktigt nöjd med kalenderdelen.  
 
- Anslagstavlan är på plats. Birgitta visade ett förslag på hur informationen som ska 
sättas upp kan komma att se ut. Birgitta får uppdraget att fortsätta arbetet.  

Tränings och rekryteringskommittén 
 - Roligt med många tävlande på höstens tävlingar.   
 
- Vinterträningen är igång. Fråga uppkom om vi ska dra igång med gympa och 
spinning igen. Elisabeth Johansson är i så fall intresserad av att hjälpa till som ledare. 
Vi stämmer av och ser vad VOK gör med sin torsdagsgympa.  
 
- En ungdomsledarträff ska hållas den 17 november.  
 
- Göran och Helene har varit på en RF-SISU träff gällande ungdomsaktiviteter.  

Stugkommittén   
- Den stora frågan inför vintern är el och uppvärmning. Hur ska vi göra med värme i 
stugan och bastun. Vi har sänkt stugvärmen och värmen i omklädningsrummen från 
20 till 18 grader.  
Bastun kostar ca. 200 kronor per tillfälle att ha igång. Vi beslutade att fortsätta ha 
bastun igång på tisdagsträningarna.  
Elljusspåret kostar ca 20 kronor timmen när det är igång.  
 
- Förslag till årsmötet att ta bort hinderbanan. Som den står nu så kan någon skada 
sig på den. Ska den vara kvar måste den renoveras.  
 
- Röjningsarbete längs spåret har påbörjats. Jobbet fortsätter. 

- En gråvatten back håller på att tas fram för camparna. Detta för att undvika att de 
tömmer ut sitt gråvatten i toaletten.  
 
- Källardörrarna och porten på huset börjat bli dåligt och kommer behöva bytas ut.  
 
- Samtal pågår om att ta hjälp med att hantera bokningen och faktureringen utav 
stugorna.  
 

§ 5 Styrelseutveckling 

- Vi diskuterar inte det idag. Men vi behöver försöka hitta ett tillfälle efter jul att ses och 
prata om lite djupare frågor. Helene pratar med Anna Samelius och RF-SISU om hon kan 
vara med som moderator. 

§ 6 Uppvaktningar 

- Kommande uppvaktningar checkas av. 
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§ 7 Övriga frågor 

-  Ansökan om förtjänsttecken. Ronny tittar lite på det. 
Kan finnas några kandidater till tex silvernålen.  
 

- Nomineringar till idrottsgalan diskuterades.  
 

- Valberedningen bjuds in till nästa möte.  
 

- Ett förslag har inkommit att ta fram en varmare jacka, typ dunjacka.  
Ann-Louise Björksved har tagit fram ett förslag på en Craft jacka tillsammans med 
Intersport. Intersports pris för jackan är 770 kronor inklusive tryck.  
Prövning av jackorna kommer att kunna göras på tisdagsträningarna vecka 45 och 46 eller 
direkt inne på Intersport i Visby. Sista dagen för beställning är den 20 november.  
Beslut: Pris för vuxna blir 770 kronor. Pris för Studerande / ungdomar blir 570 eller 490 
kronor beroende på om man tar vuxen eller junior storlek.  
 

- Önskemål har inkommit om en klubbresa under 2023 för alla klubbmedlemmar. Anders 
Nilsson får i uppdrag att titta på detta.  
 

- Birgitta har varit på teatern Spring tills du dör sa samt även på en föreläsning med Jonas 
Karlsson om doping. Både teatern och föreläsningen var intressanta.  

§ 8 Nästa möte 

  Styrelsemöte hos Göran i Stenkyrka den 7 december klockan 18.00. 

§ 9 Mötets avslutande          

Ordförande tackar för visat intresse, mötet avslutas. 
 

Sekreterare:    Justerare: 
 
 

 
Sofia Gardelin    Helene Eklund     Stefan Wittmann   

         


